
Protokół Nr 62/2024

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i l)etycji Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim w dniu 24 stycznia 2024r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisii wg załączoiiej listy obecności oraz zaproszeni
goŚcie:

1.

2.

3.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Sekretarz Gminy Dariusz Wojtania;
Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej - Zbigniew Tymecki.

Posiedzenie otworzył Przewodnicz4cy Komisji Pan Zdzisław Grzeca, któiy po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porz4dek:

Otwarcie posiedzenia i przy3e,cie porządku;
Przeprowadzenie postępowania wyjaśniającego w sprawie skargi rodzica dziecka z
oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Wałdowie;

3. Wolne wnioski i zakończenie.

1.

2.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłosnie.

Ad.2. Pan Grzeca poprosił radnych o opinię w sprawie skargi rodzica dziecka z oddziału
przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Wałdowie. Pani Szlezer powiedziała, że ma
dwojakie odczucia. Z jednej strony rozumie sytuację iiauczyciela, gdy w oddziale jest dużo
dzieci i nie ma on wsparcia. Dodała, że jedno dziecko może utrudniać pracę nauczyciela. Z
drugiej strony nie rozumie svtuacii, w której nie było opracowanego indywidualnego programu
dla dziecka.

pOnleWaZ
z opinii radcy prawnego wynika, że ustawa prasvo oświatowe wprowadza wyraźny podział
kompetencyjny w zakresie nadzoru pomiędzy organami. Zgodnie z opinia radcy prawnego
kurator sprawuje nadzór pedagogiczny przejawiający się ocenianiem stami szkół i nauczycieli
w zakresie ich działalności dydaktycznej, wychowawczej i opiekuiiczej. Nadn'iienil że w tej
skardze widzi zarzuty w tych trzech kierunkach. Dodał, że w skardze rodzic zwraca uwagę, że
dziecko zostało przy'3e,{e do przedszkola w procesie rekrutacy?jnym.
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'. Sekretarz Gminy wskazał, że jest
możliwość wy%czenia jawności komisji ze względu na dane osobowe i dane wrażliwe. Przed
tym spotkaniem należałoby skontaktować się z Dyrektor Przedszkola Nr 1, aby zyskać
pewność, że jest możliwość przyjęcia dziecka do tego przedszkola. Dyrektor Zakładu Obsługi
Oswiat5r Samorz4dowej powiedziai że iego zdaniem problem .iest rozwiązany. Dlatego był
zdziwiony iiapisaniem skarpi.

Tłumaczenie nauczycielki, że musi też dbać o bezpieczeństwo
innych dzieci ma swoje uzasadnienie. Posiada opinię prawną. która onisuie sytuacje, w jakich
przedszkole może odmówić przyjęcia dziecka.

l

. Pan Grzeca powieaziat, że jeżeli jest dziecko i jest taki
problem to po pierwsze powiiiien się pojawić psycholog szkolny. Dyrektor ZOOS powiedział,
że w Wałdowie jest pedagog. Pan Grzeca podsumował, że uważa źe skargę należy załatwić
polubownie, zaprosić zainteresowaiiych w sprawie, powiiiien także być Dyrektor ZOOS.
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dwóch na pół etatu w szkołac?i wiejskich. Dyrektor ZOOS powiedział, że psycl'iologów
dziecięcych nie ma, są wo?ne wakaty, powinni zostać przyjęci do każdej SZkOłY, szkolenia z
nauczycielami są natomiast realizowaiie. })owiedział, że oroblem dzieci trwa od lat i nie jest
rozwiązany.

I

Komisja postanowiła, że kolejne posiedzenie w sprawie skargi odbędzie w dniu 6 lutego br. z
udziałem skarżącej,

Ad.3. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pani Szlezer powiedziała, że mieszkaniec ul. Studziennej dopytywał czy była jakaś skarga, bo
na tej ulicy miały pozostać miejsca na parkingi i te miejsca zostały zlikwidowane, a mieszkąją
tam ludzie z niepełnosprawnościami. Pan Juhnke odpowiedział, że rzeczywiście jest tam strefa
zamieszkania i według przepisów o ruchu drogowym nie można tam parkować. Gmina złożyła
projekt zn?iian organizacji nichu i przy cechu be;dą dwa równoległe miejsca do parkowania.
Projekt został zaakceptowaiiy przez starostę. Pozostaje kwestia zakupu znaków i wymalowania
miejsca i jest temat zamknięty. Paiii Szlezer zapytała, czy %dą to miejsca dla
niepełnosprawnych, czy ogólnodostępne. l)odała, że chodzi o mieszkańców, którzy chcą złożyć
wniosek w tej sprawie. Pan Juhnke powiedział, że w projekcie organizacji ruchu nie mówi się
o tym dla kogo są te miejsca, generalnie decyduje o tym zarządca drogi. Pani Szlezer
powiedziała, że na parkingu przy kościele również jest problem, przy uroczystościach takich
jak pogrzeb nie ma gdzie zaparkować. Pan Tomas powiedział, że w centrum n'iiasta jest to
jedyny bezpłatny parking, dlatego jest taka sytuacja;

- Pani Szlezer poinformowała, że mieszkanka Sępólna dostała mieszkanie od miasta, iiie wie
czy jest to mieszkanie komunalne, czy socjalne. Mieszkanie jest w fatalnym staiiie. Mieszkanka
musi z własnych środków wymieniać okna i przeprowadzać remont. Stwicrdzila, że mieszkanie
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powinno być w miarę dostosowane, czyli przeprowadzony remont. Nie może być tak, że
człowiek bez pieniędzy musi to robić. Sekretarz Gminy zasugerował, aby poruszyć tą sprawę
podczas Komisji Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa, można poprosić na Komisję
merytorycznego pracownika celem udzielenia wyjaśnień.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończyć posiedzenie.

Komisja w składzie:

1. Przewodniczący - Zdzisław Grzeca;

2. Z-ca Przewodniczącego -Tobiasz Świniarski

3. Członek-ArturJuhnke

4. Członek - Barbara Szlezer

5. Członek - Zdzisław Szwarc

6. Członek - Janusz Tomas
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